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Červenec 2014                       Zdarma vydává obec Křenovice                      ročník 57 
 

 

Děje se v obci 
 

 Koncem měsíce května byla firmou Květ z Blažovic provedena úprava části 

zeleně před budovou OÚ. Druhá část bude dokončena po realizaci opravy fasády 

garáží. 
 

 Pracovníkem obce byl proveden nápis na opravené fasádě Domu dětí na ulici 

Svárovské. 
 

 Na dětském hřišti na ul. Široká byla provedena dodatečná výsadba 3 stromů (2x 

turecká líska, 1x střemcha), které by časem měly tvořit stín nad dětskými prvky. 

Současně upozorňujeme návštěvníky, že v souladu s provozním řádem je na dětské 

hřiště zakázán vstup psů. 
 

 Upozorňujeme občany, že pytle s plastem a papírem připravené ke svozu, musí 

být zavázané, aby se odpady nevysypávaly a aby s nimi mohli pracovníci obce 

manipulovat. Papír do modrého pytle vkládejte svázaný a s ohledem na pevnost pytle. 

Stále se objevují případy, že se mezi plasty nebo papírem objevují i jiné druhy odpa-

dů, které tam nepatří, např. potraviny, kovy, elektrospotřebiče atd. V případě, že toto 

bude při svozu zjištěno, pracovníci pytle s odpadem neodvezou. 
 

 Upozorňujeme občany na zákaz koupání v jezírku na ulici Příční. Jezírko bylo 

vybudováno jako součást okrasného parku, nebylo zřízeno za účelem koupání. 

V těchto prostorách dochází k ničení veřejného prostranství – házení kamenů do 

jezírka, ničení rostlin, čímž vzniká škoda na majetku obce a hledí se na tuto skuteč-

nost jako na přestupek. Pokud bude někdo přistižen, že se dopouští přestupku, záleži-

tost bude předána na přestupkové oddělení na MěÚ ve Slavkově k řízení o přestupku. 
 

 Novým ředitelem ZŠ a MŠ Křenovice s účinností od 1. 8. 2014 na období 6 let 

byl starostou obce jmenován Mgr. Ivan Mazáč. Mgr. Michal Klaška, který byl kon-
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kursní komisí doporučen z prvního místa, se vzdal svého pořadí ve výsledku kon-

kursního řízení na pozici ředitele ZŠ a MŠ. 
 

 Dobrovolný svazek obcí Ždánický les a Politaví, jehož je naše obec členem, má 

zřízenou nejen webovou stránku (www.politavi.cz), ale i stránku na Facebooku 

https://www.facebook.com/politavi. Oba přímé odkazy jsou umístěny na titulní straně 

webových stránek obce (www.obec-krenovice.cz). 

 

Výsledky voleb do Evropského parlamentu  

ve dnech 23.–24. 5. 2014 v Křenovicích 
 

Počet voličů v seznamu:  1 550 

Počet platných hlasů:  394 

Volební účast: 25,55 % (celorepubliková účast 18,2 %) 
 

Strana č. Název Platné hlasy celkem Platné hlasy % 

5 Křesť. demokr. unie – Čs. strana lidová 98 24,87 

14 Česká str. sociálně demokratická 57 14,46 

16 ANO 2011 55 13,95 

7 Koalice TOP 09 a STAN 53 13,45 

10 Komunistická strana Čech a Moravy 31 7,86 

32 Česká pirátská strana 23 5,83 

20 Občanská demokratická strana 19 4,82 

24 Strana svobodných občanů 14 3,55 

22 Úsvit přímé demokracie T. Okamury 13 3,29 

23 Strana zelených 11 2,79 

18 Moravané 6 1,52 

6 Str. zdr. rozumu-NECHCEME EURO 5 1,26 

25 Romská demokratická strana 2 0,50 

2 Koalice SP a NO! 1 0,25 

3 Klub angažovaných nestraníků 1 0,25 

11 evropani.cz 1 0,25 

19 Česká strana regionů 1 0,25 

29 Koalice DSSS a SPE 1 0,25 

30 HNUTÍ SOCIÁLNĚ SLABÝCH 1 0,25 

39 OBČANÉ 2011 1 0,25 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Křenovice, konané dne 24. 6. 2014   
 

Zasedání obce Křenovice bylo přítomno 7 členů zastupitelstva. 

Navržený program: 

1. Technický bod 

2. Zpráva kontrolního výboru 

3. Rozpočtové opatření 

http://www.politavi.cz/
https://www.facebook.com/politavi
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4. Schválení účetní závěrky obce za rok 2013 

5. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ za rok 2013 

6. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2013 

7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s E.ON Distribuce, a. s. 

8. Smlouva o zajištění zpětného odběru odpadů z obalů se společností EKO-KOM 

9. Volební řád pro volby členů školské rady ZŠ a MŠ Křenovice, okres Vyškov 

10. Uzavření plánovací smlouvy týkající se vybudování vodohosp. infrastruktury 

11. Různé 

12. Diskuze 

13. Závěr 
 

Předsedající navrhl projednat v bodu „Různé“: 

- v bodě 8 Smlouva o zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů se 

společností   EKO-KOM, a. s. včetně dodatku č. 1 vypustit část týkající se dodatku 

č. 1, vzhledem k tomu, že činnosti řešené tímto dodatkem zajišťuje obec samostatně, 

- vypustit bod č. 10 Uzavření plánovací smlouvy týkající se zabezpečení veřejné 

dopravní infrastruktury z důvodu vzniku dalších okolností ze strany stavebníků, které 

bude třeba do návrhu zapracovat,  

a dále projednat v bodu „Různé“: 

- výběr nejvhodnější nabídky na akci „MODERNIZACE SYSTÉMU VYTÁPĚNÍ 

– Základní škola a Mateřská škola Křenovice“, 

- smlouvu o dílo na akci „MODERNIZACE SYSTÉMU VYTÁPĚNÍ – Základní 

škola a Mateřská škola Křenovice“, 

- záměr na přijetí úvěru na akci „MODERNIZACE SYSTÉMU VYTÁPĚNÍ – 

Základní škola a Mateřská škola Křenovice“, 

- nájemní smlouvu o nájmu části pozemku se SŽDC, s. o. v souvislosti s realizací 

stavby Revitalizace mlýnského náhonu a PPO Křenovice – Mezivodí, 

- schválení počtu členů zastupitelstva obce v následujícím volebním období, 

- projednání záměru obce o prodeji části pozemku, 

- projednání záměru obce o pronájmu vodohospodářské infrastruktury. 
 

Zastupitelstvo obce Křenovice schválilo: 

– Zprávu kontrolního výboru ze dne 23. 6. 2014. 

– Rozpočtové opatření č. 4/2014. Opatření bude uloženo u účetní obce Křenovice. 

– Účetní závěrku Obce Křenovice IČ: 00291943 sestavenou k 31. 12. 2013. 

– Účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Křenovice. 

– Závěrečný účet Obce Křenovice za rok 2013 bez výhrad. 

– Smlouvu o smlouvě o zřízení věcného břemene se společností E.ON Distribuce, 

a. s., F. A. Gerstnera 2151/6, 370 49 České Budějovice, IČ: 28085400 na stavbu 

„Křenovice, kabel NN Macháček“. 

– Smlouvu o zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů se společností 

EKO-KOM, a. s.  
 

Diskuze: 

Pan Andrýsek P. – jak se osvědčuje pytlový sběr plastů a papíru? 
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Starosta – brzy by měly přijít přesné výsledky za 2. kvartál, ale sváží se více než 

1 kontejner o 20 m
3
 za svoz,  

Pan Slabotínský M. – podle čeho platí obec za komunální odpad? 

Starosta – bohužel podle počtu obyvatel, což je demotivující. Snažíme se vyjednat se 

svážející firmou jiné podmínky. Starosta vyzvedl skutečnost, že Křenovice patří mezi 

tři nejúspěšnější obce na Slavkovsku ve třídění odpadu, za což patří občanům velký 

dík. Za vytříděný odpad právě od společnosti EKO-KOM, a.s. dostává obec 

příspěvky, o které v následujícím roce plošně sníží poplatky za komunální odpad. 

Pan Andrýsek P. – o jakou částku odměn se jedná? 

Starosta – ročně se jedná o 100–120 tis. Kč. 
 

Zastupitelstvo obce Křenovice schválilo: 

– Volební řád pro volbu členů školské rady Základní školy a Mateřské školy 

Křenovice, okres Vyškov. 

– Plánovací smlouvu o výstavbě vodohospodářské infrastruktury „Prodloužení 

vodovodu a splaškové kanalizace, ul. Jiráskova, Křenovice“ s žadateli:  

Miloš Slabotínský, bydliště Křenovice 683 52 a 

Barbora Bartošková, bydliště Bučovice 685 01,  

Jiří Peslar, bydliště Brno 602 00,  

Ľubomír Mašek, bydliště Brno 602 00, a 

Zdenka Mašková, bydliště Liptovský Mikuláš 03101, Slovensko, 

František Zvěřina, bydliště Křenovice 683 52,  

Petr Pernikář, bydliště Křenovice 683 52, a 

Andrea Pernikářová, bydliště Křenovice 683 52,  

Martin Matela, bydliště Brno 613 00, 

Michal Říha, Křenovice 683 52. 

Žadatelé se zavazují, že za podmínek stanovených ve smlouvě vybudují veřejnou 

vodohospodářskou infrastrukturu – vodovod a splaškovou kanalizaci, včetně napojení 

na stávající infrastrukturu. Žadatelé žádají o prodloužení lhůty k dokončení a uvedení 

infrastruktury do provozu ze čtyř na pět let. Dále navrhují vypuštění odst. 5 v čl. V, 

vzhledem k jeho irelevanci. 
 

Diskuze:  
Zastupitelé souhlasí s prodloužením výše uvedené lhůty na pět let. Se zněním 

smlouvy nemají dalších námitek. 
 

Zastupitelstvo obce Křenovice schválilo: 

– Výběr dodavatele na akci „MODERNIZACE SYSTÉMU VYTÁPĚNÍ – Základní 

škola a Mateřská škola Křenovice“, společnost AUDY – therm s. r. o., Vitáskova 20, 

621 00 Brno, IČ 25549693. 
 

Diskuze: 

Pan Slabotínský M. – počítá se se standardním plynovým kotlem?  

Starosta – ano, jedná se o standardní plynové kotle, ale místo 2 stávajících by měly 

být osazeny 2 x 2 nové kotle na dvou místech tak, aby byly kratší rozvody, což 

povede ke snížení nákladů na vytápění. 
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Pan Andrýsek P. – je možné zpětně žádat o dotaci? 

Starosta – nyní žádnou dotaci získat nelze. 
 

Zastupitelstvo obce Křenovice schválilo: 

– Smlouvu o dílo na akci „MODERNIZACE SYSTÉMU VYTÁPĚNÍ – Základní 

škola a Mateřská škola Křenovice“, se společností AUDY – therm s.r.o., Vitáskova 

20, 621 00 Brno, IČ 25549693. 

– Záměr čerpání úvěru na úhradu akce „MODERNIZACE SYSTÉMU VYTÁPĚNÍ 

– Základní škola a Mateřská škola Křenovice“, ve výši 2 185 779 Kč a pověřuje 

starostu a místostarostu přípravou výběrového řízení na poskytovatele úvěru formou 

veřejné zakázky malého rozsahu. 

– Nájemní smlouva o nájmu části pozemku se SŽDC, s. o. o výměře 550 m
2
 

v souvislosti se stavbou Revitalizace mlýnského náhonu a PPO Křenovice – Mezivo-

dí a stavbou Zrušení železničního mostu č. 47 v km 19,929 – traťový úsek 2302. ¨ 
 

Diskuze: 

Pan Růžička J. – kdo komu platí? 

Starosta – obec bude platit SŽDC, s. o. 1 Kč/m
2
/rok, tj. celkovou částku 550 Kč/rok. 

Paní Bednářová B. – o který most se jedná?  

Starosta – jedná se o místo, kde bývalý mlýnský náhon křížil vlárskou trať od tunýl-

ku na Havlíčkové směrem na Slavkov, je to ještě před zatáčkou. Když se v minulosti 

dělal v obci vodovod, zavázala se obec, že mostek na své náklady zruší, k čemuž 

dosud nedošlo. Nyní SŽDC podmínilo svůj souhlas s realizací projektu Mezivodí 

splněním tohoto závazku. 

– Počet členů Zastupitelstva obce Křenovice ve volebním období 2014–2018 na 11. 

– Záměr obce prodat část pozemku parc. č. 381/2, ostatní plocha, ostatní 

komunikace, o výměře 25 m
2
. Tímto usnesením zastupitelstvo obce Křenovice ruší 

usnesení číslo 13, ze dne 10. 4. 2014.  

– Záměr obce uzavřít smlouvu na zajištění provozu a pachtu vodohospodářského 

zařízení se společností Vodovody a kanalizace Vyškov, a. s., IČ 49454587. Jedná se 

o vodní dílo „Obec Křenovice, ul. Jiráskova – prodloužení kanalizace“, kanalizační 

řad o délce 202,45 m. Tímto usnesením zastupitelstvo obce Křenovice ruší usnesení 

číslo 17, ze dne 10. 4. 2014.  

Předsedající seznámil přítomné s nutností revokace usnesení č. 17, ze dne 

10. 4. 2014, o provozu a pachtu vodohospodářské infrastruktury. Vzhledem k tomu, 

že stavby vodovodů a kanalizací jsou podle nového Občanského zákoníku 

považovány za nemovitosti, musí s nimi obec jako s takovými i nakládat, tj. podle 

zákona o obcích musí nejprve schválit a zveřejnit záměr a následně projednat vlastní 

smlouvu. Smlouva na základě uvedeného usnesení doposud nebyla podepsána, 

v opačném případě by byla neplatná. Starosta navrhl zrušit předchozí usnesení a nově 

projednat a schválit záměr obce o provozu a pachtu vodohospodářského zařízení. 
 

Diskuze 

Pan Růžička J. – konstatoval, že byl svědkem toho, jak jedna nejmenovaná osoba 

nechala ležet pytel s bioodpadem vedle prázdného kontejneru. 
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Pan Slabotínský M. – ve věci stavby kanalizace v ulici za Jiráskovou na pravé straně, 

není jednodušší, aby stavebníci předali hotovou stavbu přímo společnosti VaK?  

Starosta – určitě, ale společnost VaK chce přebírat tyto stavby od obce. 

Paní Bednářová B. – jak to dopadlo s firmou KORCHEM, s.r.o.? 

Starosta - firmě byla úřadem JMK nařízena tzv. velká EIA, tj. posouzení vlivu na 

životní prostředí. Jiné informace zatím nemáme.  

Paní Dušová M. – vznesla dotaz, zda se obci podařilo najít zahradníka? Poukázala na 

vzrostlý keř, který zasahuje do chodníku na ul. Brněnské. 

Starosta – ozvalo se několik občanů, nyní probíhá výběr. 

Pan Růžička J. – zmínil se o skutečnosti projíždění obcí těžkých kamionů, i když je 

na mostu přes Rakovec omezená tonáž. 

Paní Gajdová M. – obec nemůže ve své kompetenci omezit průjezd těžkých vozů? 

Paní Gajdová uvedla, že v obci, z které pochází, toto obec udělala pomocí dopravních 

značek u vjezdu do obce. 

Starosta – obec nemůže svévolně umisťovat dopravní značky. Pomohlo by vážení 

projíždějících těžkých vozidel a pokutování těch, kteří nevyhovují značce přes 

Rakovec. Policie byla o vážení několikrát žádána, ale s odkazem na nedostatek 

zařízení na vážení nákladních aut nebylo vážení dosud realizováno.  

Starosta – informoval přítomné o připravovaných nových Zásadách územního 

rozvoje Jihomoravského kraje (ZÚR), v kterých se řeší i silniční doprava. Bez 

konečného rozhodnutí o tzv. Jihovýchodní tangentě není možné rozhodovat 

o úpravách silnice II/416 (průtah obcí), tj. i o případném obchvatu Křenovic. 

V polovině června se uskutečnila ve Vyškově schůzka Výjezdního výrobního výboru 

se zástupci obcí z okresu Vyškov k rozpracovaným Zásadám územního rozvoje kraje. 

Paní Procházková H. – na schůzce bylo zástupcům obcí sděleno, že některé silniční 

stavby nebudou v ZÚR řešeny, neboť nemají nadregionální význam a budou 

zachyceny jen v územních plánech dotčených obcí. Čekáme na zápis ze schůzky, 

jehož přílohou by měla být mapa s označením těchto staveb, z níž bude možné vyčíst, 

které se týkají Křenovic. V roce 2015 proběhne další měření intenzity dopravy na 

průtahu Křenovicemi, jehož výsledky budou jedním z podkladů pro rozhodování 

o případném obchvatu.  

Ohledně Křenovické spojky zástupci naší obce vyjádřili názor na územní studii 

porovnání variant KS – nevýhody severních variant uváděné ve studii (ohrožení 

obyvatelstva hlukem a bezpečnost) jsou nepodstatné, protože se nejedná o novou 

zátěž. Naopak nevýhody jižních variant (dlouhá pěší docházková vzdálenost, nízký 

počet obsloužených obyvatel, vyšší náročnost navazující autobusové dopravy, vyšší 

zábor zemědělského půdního fondu, střety s protipovodňovou ochranou a další) jsou 

pro Křenovice zásadní. Z těchto důvodů bylo požadováno, aby do ZÚR byla zahrnuta 

jen severní varianta Křenovické spojky a jakákoliv jižní, aby byla ze ZÚR zcela 

vypuštěna. Dále bylo řečeno, že investiční náklady na jižní variantu považujeme za 

podhodnocené, neboť neobsahují náklady na revitalizaci horního nádraží, které by 

v případě realizace jižní varianty bylo zcela uzavřeno.  
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Pan Andrýsek P. – poukázal na to, že do investičních nákladů na severní varianty 

jsou nesmyslně započítány i výdaje na revitalizaci dlouhých úseků trati před i za nově 

budovanými kolejemi vč. stávajících přejezdů, což severní varianty neoprávněně 

znevýhodňuje. 

Pan Svoboda R. – v minulosti jsme prováděli připomínkové řízení, kde jsme shrnuli 

naše argumenty. 

Starosta – v rámci předchozí studie, která měla stanovit metodiku multikriteriální 

analýzy, jsme napadali navrhované postupy, neboť diskriminovaly severní varianty.  

Pan Růžička J. – poukázal na stav vozovky na ul. Havlíčkova. 

Paní Gajdová M. – poukázala na nebezpečnost přecházení přes přechod na ul. Školní 

před bistrem z důvodu nedostatečného výhledu. Pro dostatečný výhled je nutné stát 

na prvním pruhu zebry. Chodí tam spousta dětí, které mají díky malému vzrůstu ještě 

horší rozhled. Navrhuje zrušit jedno parkovací stání.  

Starosta – jednalo by se o ubírání prostorů pro parkování, což je taky problém. 

V Křenovicích obecně je spíše nedostatek parkovacích míst. 

Paní Gajdová M. – proč občané, kteří mají možnost parkovat na svém pozemku, tak 

nečiní? 

Starosta – konstatoval, že občané obecně nechtějí parkovat dále od svého bydliště. 

Záležitost ohledně bezpečnosti přecházení přes tento přechod projednáme, prověříme. 

Pan Štefl J. – konstatoval, že přechod pod kostelem není bezpečný. 

Paní Gajdová M. – jak daleko je řešení přechodu u školy? Uvedla příklady 

brněnských škol, kde je několik přechodů hlídaných policisty. 

Pan Andrýsek P. – několikrát upozorňoval na možnosti řešení nebezpečné situace při 

přecházení od obecní hospody ke škole, které však nebyly vyzkoušeny. Jednalo se o: 

kartičky za stěrače pro řidiče, kteří parkují v horní části ulice Brněnská a způsobují, 

že z chodníku nejsou vidět projíždějící auta; dále v době od 7.30 do 8 hodin by mohla 

osoba ze školy či zaměstnanec obce pomáhat dětem při přecházení; nakonec 

pokutovat parkující řidiče za nesprávné parkování na ulici Brněnská. 

Starosta – na místě proběhlo jednání s policií, která nedoporučila vyznačit zde 

přechod. U chodců – a dětí zvláště – by to vedlo k neoprávněnému pocitu vyšší 

bezpečnosti, a tím k nižší opatrnosti, což se na mnoha jiných místech potvrdilo 

v praxi. 

Pan Svoboda R. – z jednání byl proveden zápis, uveřejněn ve zpravodaji.  

 
 

Provoz lékárny o prázdninách  
 

Z důvodu čerpání dovolených bude otevírací doba lékárny v Křenovicích po dobu 

letošních letních prázdnin upravena následovně:  

 Pondělí        8.00–13.00 

  Středa          8.00–13.00 

 Čtvrtek      13.00–17.00 

V době dovolené lékaře 14.–18. 7. 2014 a 11.–22. 8. 2014 bude lékárna uzavřena. 
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Během naší nepřítomnosti můžete využít služeb Zámecké lékárny Slavkov na ulici 

Husova 5 ve Slavkově u Brna. Zde zůstává provozní doba beze změny v době pondělí 

až pátek 7.30–17.30. V případě potřeby (např. telefonické objednávky) volejte 

tel. 544 221 036. 

Děkujeme za pochopení a přejeme Vám krásné prázdniny a klidnou dovolenou.  
      

       PharmDr. Monika Foltýnová 
 

Kontejner na textil 
 

 Na sběrném dvoře odpadů na Svárovské ulici je stále umístěn kontejner Diecézní 

charity Brno, do kterého máte možnost ukládat použitý textil. 
 

Do kontejneru na textil můžete ukládat: 
 

 textil zachovalý, čistý, nepoškozený, 

 všechny druhy textilií – bavlna, umělé tkaniny, vlna atd. 

 letní a zimní oblečení – pánské, dámské, dětské, 

 lůžkoviny, prostěradla, utěrky, ručníky, záclony, 

 látky – minimálně 1 m (žádné odstřižky a zbytky), 

 obuv – pouze páry svázané dohromady. 

Co se stane s tímto ošacením? 

 Ošacení se třídí v charitních třídírnách v Brně a Jihlavě prostřednictvím zaměst-

návání lidí znevýhodněných na trhu práce, 

 slouží na pravidelné zásobování charitních šatníků sloužících zdarma sociálně 

znevýhodněným v celé brněnské diecézi, 

 tvoří textilní banku umožňující servis dodávky ošacení pro lidi v nouzi tzv. na 

objednávku úřadů obcí,  

 1 % zásobuje charitní bazary, z jejichž výdělku podporujeme služby pro potřebné. 

Sběrný dvůr odpadů je otevřen ve středu 10.00–18.00 a v sobotu 9.00–13.00. 
 
 

         Marcela Drápalová 

 „Pomáhejme společně druhým!“ 

Mateřské centrum Domeček vyhlašuje sběr plastových víček 

 Přidej se k nám a během letních prázdnin sbírej plastová víčka od limonád, mlék, 

džusů… V září 2014 nastřádaná víčka shromáždíme na jedno místo (o termínu 

a místě budete včas informováni), odkud budou odvezena do brněnské firmy Hottech, 

s.r.o., která je vykupuje. Výtěžek bude věnován vybrané rodině s nemocným dítětem, 

která o pomoc touto formou požádala a je evidována u firmy Hottech. Peníze poputu-

jí z firmy Hottech přímo na účet námi vybrané rodině. Více informací naleznete na 

stránkách www.hottech.cz nebo mě neváhejte kontaktovat na tel. 604 731 609. 

Sbírat může opravdu každý. 

                                                         Za všechny z MC Domeček děkuje Lucka Řípová 

http://www.hottech.cz/
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Memoriál Boženy Spáčilové v roce 2014 
 

 Velkou akcí našeho hasičského sboru bylo uspořádání soutěže mladých hasičů – 

Memoriál Boženy Spáčilové. Ten proběhl v neděli 15. června za podpory obce Kře-

novice, Místní akční skupiny Za humnama a ve spolupráci s Moravskou hasičskou 

jednotou a Sdružením hasičů Čech, Moravy a Slezska okresu Vyškov. Účast soutěží-

cích byla obrovská, celkem se zúčastnilo 44 družstev. V kategorii starších žáků 

soutěžilo 18 družstev, 20 mladších a 6 přípravek. Do soutěže se zapojilo celkem 

388 mladých hasičů včetně vedoucích a 23 rozhodčích a pořadatelů. Soutěžilo se 

v běhu na 60 metrů a v požárním  útoku. V soutěži jednotlivců na 60 metrové trati  

v kategorii starších zápolilo 28 dívek a 20 chlapců. Vítězství si odnesla Klára Jeřáb-

ková z Milešovic a Aleš Sekanina z Drnovic. Mladších soutěžilo 30 děvčat a 

28 chlapců. Vyhrála Petra Machancová z Tvarožné a Tomáš Kudlička z Topolan. 

Z našich byl nejlepší Daniel Tuček na 6. místě s časem 19,34 sec. 

 Soutěž družstev v požárním útoku přípravek vyhráli mladí hasiči z Dražovic, 

soutěž mladších vyhráli Kajmani z Lulče a první místo ve starších vybojovali závod-

níci z Topolan. 

      Naši bojovali v kategorii mladších a skončili na nádherném druhém místě s časem 

18,58 sec.  

   Velký dík patří všem ochotným pořadatelům, rozhodčím, časoměřičům 

a v neposlední řadě také obci Křenovice, fotbalovému klubu a Sokolům. 
 

                    Ladislav Šmerda, starosta Hasičského sboru   

 

 

Pasování na čtenáře 
 

 Děti z 1. třídy základní školy zavítaly v pátek 13. června 2014 s paní učitelkou 

Mgr. Janou Hrubou na obecní úřad, kde v obřadní síni v 10 hodin proběhlo slavnostní 

„PASOVÁNÍ PRVŇÁČKŮ NA ČTENÁŘE“.  
 Před slavnostním aktem si knihovnice vyzkoušela děti, jak se naučily číst. Každé 

dítě přečetlo úryvek z čítanky, a poté děti zodpovídaly otázky týkající se obsahu. Tak 

prvňáčci ukázali, jak umí číst, vnímají přečtený text, a jak znají pohádkové postavy. 

Následně je rytíř Oldřich pasoval na opravdové čtenáře a děti svým podpisem stvrdily 

čtenářský slib. V upomínku na tento slavnostní ceremoniál si malí čtenáři odnesli 

pamětní list, knížku a malou sladkost. Navíc se všichni pasovaní žáci mají možnost 

přihlásit do místní knihovny na celý rok zcela zdarma.  

 Pasování prvňáčků se vydařilo, a tak zbývá jen popřát malým čtenářům, aby na 

vysvědčení měli všichni samé jedničky a aby přečetli hodně krásných a zajímavých 

knížek a čtení je bavilo. 

Hana Doležalová, knihovnice 

 

 

D

ě

t

i
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Začínají prázdniny, tábor ve Vřesovicích je na sezonu připraven 
 

 Vítejte ve Vřesovicích! Jsme rádi, že naše základna je bohatě využívána. V létě 

i mimo hlavní sezonu. 

 O táborech bylo již napsáno hodně a jejich hodnocení spadá do působnosti těch, 

kteří se o děti a jejich program celé léto starají. Ovšem je zde i neméně důležitá a 

vlastně nikdy nekončící „celotáborová hra“ pro dospělé – jak udržet základnu 

v kondici, co pořídit, co opravit či vylepšit. V letošní předsezonní přípravě jsme se 

opravdu vyřádili. Začali jsme na přelomu února a března prořezávkou podél celého 

tábořiště. Strávili jsme příjemný víkend odstraňováním náletových dřevin, keřů i 

suchých větví, které by mohly hrozit padáním. Minimalizovali jsme tedy možnost 

úrazů či materiálních škod. Této akce „sedm chlapů v chalupě“ se účastnili: Milan 

Lorinc, Mirek „Goras“ Borovička, Petr Jeřábek, Josef Kehm 2x (mladší+starší), 

Roman Jůzek a Radim Svoboda. Vznikla z toho slušná zásoba dřeva, která asi vydrží 

i na příští zimu. Další fáze příprav na sezonu již byly více tvůrčí. Rozhodli jsme se 

zastřešit „technické prostory“. Kdo do Vřesovic jezdí, ví, že mnoho let provizorně 

zavěšované plachty přestávají plnit svůj účel. Sloupy pro jejich uchycení nám tak 

nějak uhnily a neplní funkci. Takže jsme „zrobili plán“, pořídili materiál a dali se do 

díla. Josef Fuksa nám ohobloval trámky a přispěl neocenitelnými radami. Starosta 

Jarek Konečný nám zabezpečil fůrku písku. Pavel Spáčil (náš Ferda mravenec – 

práce všeho druhu, čili správce) mezi svými každoročně opakovanými a nekončícími 

činnostmi jako sečení trávy, vyvezení septiku, vyčištění odpadní jámy, elektrikářské a 

instalatérské práce atd. nashromáždil zodpovědně potřebný zbývající materiál a 

ostatní už bylo na nás. Uskladnění materiálu nám zařídil Luboš Mazálek na horním 

nádraží. Tady Tuláci spáchali první brigádu – napuštění trámků a desek proti plísním 

a různým broučkům. A pak už následovaly tři víkendy po sobě na základně. První 

víkend jsme strávili vyměřováním, „výkopovými pracemi“ a betonováním kotev ve 

složení Petr Jeřábek, Mirek Borovička, Radim Svoboda, Roman Jůzek a Josef Kehm 

st.. Tuláci – Petr Čáslava, Kuba Žabenský a Honza Vintr se věnovali opravě mostku 

přes potok a položení nových podlah na WC a na přístupových teráskách. 

 Prostřední víkend byl věnován sečení trávy, její likvidaci a přípravě terénu na 

další „stavební“ víkend 6.–8.června. To jsme zbudovali celou konstrukci. Náš pan 

mistr přes práci se dřevem Igor Vintr konstatoval, že „je to pěkná, ne úplně malá, 

stavbička“. Hlavní kuchař a zásobovač čerstvými kapry Josef Kehm se staral o nasy-

cení pracovní čety (Igor Vintr, Radim Svoboda, Roman Jůzek, Mirek Borovička + 

jeho kamarád Radim z Bošovic). V neděli na večer máme hotovo. Konstrukce podél 

zadní stěny chalupy stojí. Vedoucím při poradách a hospodáři s kuchařkou při papí-

rování nebude pršet za krk. Prostor pro umývání nádobí je zastřešen a zabezpečen 

proti dešti i ostrému slunci. Odjíždíme dodávkou zapůjčenou firmou Potrusil, kterou 

nám na dopravu materiálu i mužstva za dobré slovo zabezpečil Josef Kehm. Základna 

nám pěkně prokoukla. Zbývající drobnosti už doladíme v rámci stavění tábora 

o posledním červnovém víkendu. Vedení Pionýrské skupiny děkuje všem, kteří se 
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podíleli na „budovatelském jaru ve Vřesovicích“ (doufáme, že jsme nikoho neopo-

menuli) a přejeme všem příjemnou a zaslouženou dovolenou. 

Jitka a Radim Svobodovi 

 
 

Prázdniny se blíží...  

 

… a s tím i volno pro KOSa (Křenovské občanské sdružení dětí a mládeže). Již 

nyní ale společně s vedoucími plánujeme akce na nový školní rok.  

Víme, že budou pokračovat sportovní kroužky pro malé i větší sportovce 

v letošním rozsahu, Chytré hlavičky zahájí svoji činnost již v polovině září, na zá-

jemce z řad školních dětí čekají opět výtvarné kroužky a různé workshopy, těšíme se 

na činnost „dramaťáku“.  

Již nyní sledujeme programy brněnských divadel pro další sezonu, abychom 

mohli pro zájemce z řad malých, větších i starších členů (i křenovské veřejnosti) 

připravit zájezd na některou novinku. Plánujeme pár besed, exkurzí, výletů, například 

neuskutečněný výlet na Mohylu Míru a zájezd do předvánoční Bratislavy. 

V kalendáři KOSa najdete také pokračování rehabilitačního cvičení, výtvarný listo-

padový víkend pro zájemce z řad veřejnosti, v plánu je také ukázka studené kuchyně 

a tvoření ozdob na dorty. Nápadů je mnoho, možná jen času není nazbyt. Uvítáme ale 

každý váš další nápad.  

Sledujte naši činnost na stránkách www.koskrenovice.cz, připojte se k naší 

komunitě na Facebooku. Pokud máte zájem dostávat informace o našich akcích 

přímo do svých elektronických schránek, napište e-mail na koskrenovi-

ce@seznam.cz, rádi vás budeme informovat. Těšíme se na všechny na našich akcích, 

o kterých vás budeme informovat na konci prázdnin v dalším čísle Zpravodaje.  

Chtěla bych poděkovat všem vedoucím a jejich pomocníkům za celoroční prá-

ci, popřát členům i ostatním hezké a pohodové léto a rozloučit se s deváťáky naší 

školy.  

                                  Za KOS Schovancová Jitka, předseda OS 

 

Pozvánka 
 

Vavřinecké hody v Křenovicích 
Základní hudební program: 

PÁTEK 8. 8. 2014 

20.00 Předhodová rockotéka se skupinou REQUIEM + předkapela 

SOBOTA 9. 8. 2014 

20.00 Večerní taneční zábava v moderním i lidovém rytmu hraje kapela RIO 

NEDĚLE 10. 8. 2014 

20.00 Večerní taneční zábava – bude hrát dechová hudba PODBORANKA(Uhřice) 

 

http://www.koskrenovice.cz/
mailto:koskrenovice@seznam.cz
mailto:koskrenovice@seznam.cz
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M Í S T N Í   K N I H O V N A                      SLUŽBY KNIHOVNY 

Svárovská ul., Křenovice                               -  donáška knih nemohoucím čtenářům          

Tel.: 606 030 487                                             - internet zdarma 

Půjčovní doba:                      -  on-line katalog 
 

Úterý  14 – 18 hod.        Čtvrtek 12 – 15 hod.  
 

VÝBĚR Z NOVINEK V ČERVNU 2014 
PRO SILNÉ NERVY BELETRIE 
Patterson James – Každý třetí den Vondruška Vlastimil – Ještě že nejsem kat 

Brown Sandra – Smrtelné nebezpečí Brontë Charlotte- Jana Eyrová 

Mankell Henning – Mrtví ve člunu Keleová-Vasilková Táňa – Lék na smutek 

Clark Mary Higgins – Každý něco skrývá Wood Barbara – Had a hůl 
 

NAUČNÁ LITERATURA – DOSPĚLÍ NAUČNÁ LITERATURA – DĚTI 
Tautz Jürgen – Fenomenální včely Schwarzová Marie – Dějiny českých zemí 

Strejčková Ludmila - Logopedie Němcová Jana - Nebojím se 3. třídy 
 

Brown Sandra – Smrtelné nebezpečí 

Strhující thriller začíná děsivým okamžikem, kdy čtyřletá dcerka mladé vdovy Honor 

objeví na zahradě ležícího muže, z kterého se vyklube Lee Coburn, obviněný ze zabití 

sedmi lidí. Je nebezpečný, zoufalý a ozbrojený. Tvrdí Honor, že její zesnulý manžel 

vlastnil něco nesmírně cenného, co pro ni nyní představuje smrtelné nebezpečí. 

Honor brzy zjišťuje, že nemůže věřit ani lidem, které zná celý život. S Coburnem utíká 

před neznámou hrozbou a společně se pokoušejí rozplést síť zločineckých machinací. 

Wood Barbara – Had a hůl 

Sýrie, rok 1450 před Kristem. Leah, nejstarší dceři vinaře, bylo právě osmnáct lety a 

dosáhla tak tradičního věku pro zásnuby. Nabídku k sňatku bohatého, ale krutého 

stavitele lodí Jothama odmítne poté, co zjistí že Jotham i jeho rodina trpí epilepsií. 

Rozzuřený takovou veřejnou potupou, začne Jotham vydírat otce Leah - buď se za něj 

Leah provdá, nebo Jotham celou její rodinu zničí...  

Keleová-Vasilková Táňa – Lék na smutek 

Na Mariku, gynekoložku a porodní lékařku, se valí jedna pohroma za druhou. Manžel 

jí umírá na rakovinu a krátce nato ztratí i svého jediného, třiadvacetiletého syna, u 

něhož náhle propukla dědičná choroba jater. Maričin život pozbyl smysl, přišla o 

poslání manželky i matky. Utápí se v žalu, obklopuje ji samota a naprostá beznaděj. 

Existuje vůbec ještě něco, co by ji mohlo vytrhnout ze zničující letargie? Ale život má 

pro každého z nás v záloze nová a nová překvapení… 

Tautz Jürgen – Fenomenální včely 

Tato ojedinělá kniha již vyšla ve 12 jazycích, kromě těch hlavních také např. arabsky, 

čínsky či korejsky. 

Čtenáři se stěží ubrání fascinaci fenoménem zvaným včela medonosná. Starší poznat-

ky, aktuální pohledy a nové výzkumné metody zde představují superorganizmus, který 

nepochybně patří k nejúžasnějším živočichům naší planety. Perfektní organizace 

včelího společenstva a mimořádný význam včel pro zachování rozmanitosti druhů 

rostlin i výnosy pěstovaných plodin vždy budily a stále budí zájem jak odborníků, tak 

i laiků. 
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Inzerce  
PNEUSERVIS, prodej pneumatik 

Čištění interiérů automobilů 

Plnění a desinfekce autoklimatizací 

Půjčovna a prodej střešních boxů 

Martin Brázda 
Brněnská 304, 683 52 Křenovice 

Tel: 601 666 659, www.bkservice.cz 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Koupím pevný dílenský pracovní stůl. Fotku s rozměry a cenou pošlete  

na petrik.li@seznam.cz nebo telefonické info 15–18hod 544 223 015  
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Koupím udržovaný dům nejlépe se zahradou  max. do 2,5 mil. Kč ve Křenovicích.  

Za nabídky děkuji. Tel. 721 387 897 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Hledám ke koupi rodinný dům se zahradou minimálně 200 m
2
 v Křenovicích.  

Tel.: 604 747 470 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Dobrý den. 

 

Pracujete, a přesto nestačíte hradit splátky půjček? 

Hledáte způsob, jak se zbavit svých dluhů? 

Společnost Insofer s.r.o. (férové insolvence) se sídlem v Sokolnicích,  

Nová 691 

Vám nabízí profesionální vypracování insolvenčního návrhu. 

Na vypracované návrhy dáváme 100 % záruku, že Vám bude povoleno 

oddlužení a Vy můžete splatit během 5 let 1/3 svých závazků a zbytek 

dluhů bude soudem odpuštěn. 

Zdarma Vám telefonicky poskytneme informace, zda splňujete podmínky 

pro oddlužení. 

Oddlužení – tzv. osobní  bankrot je vhodný pro fyzické osoby, manželské 

páry i OSVČ, které nejsou schopné splácet spotřebitelské úvěry a půjčky. 

Jsme Vám k dispozici na telefonním čísle 725 796 033. 

Více na www.insofer.cz 
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Křenovický Hošek obhájil zlato i stříbro 
  
 Své dvě loňské medaile obhájil na juniorském mistrovství republiky v nejtěžších 

disciplínách karambolového kulečníku Ondřej Hošek z BC Ponětovice. Ale zatímco 

loni rodák z Křenovic zvítězil v trojbandu, tedy absolutně nejtěžší hře, a v jednoban-

du byl druhý, letos si v herně klubu TJ Starý Harcov v Liberci cenné kovy prohodil. 

Turnajem v jednobandu prošel zcela suverénně, když vyhrál všechny své partie, navíc 

všechny rozdílem téměř dvou výkonnostních tříd. Na druhém místě skončil Richard 

Vintrocha z Havířova. V trojbandu pak Hošek těsně prohrál jedinou partii s překva-

pením soutěže Michalem Ettlem z Chlumce nad Cidlinou. „I v trojbandu se mně 

docela dařilo a tak blízko k druhému titulu během jednoho dne jsem ještě nikdy 

neměl. Nepovedlo se, tak to snad vyjde příště,“ radoval se Hošek i z druhého místa.  
 

Vyškovské noviny 

 

Naše obec recyklací starých spotřebičů výrazně přispěla  

k ochraně životního prostředí 
 

 Loni občané odevzdali k recyklaci 143 televizí, 59 monitorů a 2 049 kg drobného 

elektra. Občané naší obce již několik let zodpovědně třídí elektroodpad. Nyní může-

me přesně vyčíslit, kolik elektrické energie, ropy, uhlí, primárních surovin či vody 

jsme díky recyklaci ušetřili životnímu prostředí. Víme také, o kolik jsme snížili 

produkci skleníkových plynů nebo nebezpečného odpadu. Informace vycházejí ze 

studií neziskové společnosti ASEKOL, která pro nás zajišťuje sběr a recyklaci vytří-

děných elektrozařízení. Naše obec získala certifikát vypovídající nejen o přínosech 

třídění televizí a počítačových monitorů, ale také o významu sběru drobných spotře-

bičů.  

 Studie LCA posuzuje systém zpětného odběru CRT televizorů, počítačových 

monitorů a drobného elektrozařízení. Hodnotí jejich sběr, dopravu a zpracování až do 

okamžiku finální recyklace jednotlivých frakcí vyřazených spotřebičů do nového 

produktu. Pro každou frakci byly vyčísleny dopady na životní prostředí. Výsledky 

studie jsou prezentovány jako spotřeba energie, surovin, emise do ovzduší, vody a 

produkce odpadu. Konečná bilance vyzněla pro zpětný odběr elektrozařízení jedno-

značně pozitivně, a to ve všech aspektech. 

 Výsledek studie jednoznačně prokázal, že zpětný odběr elektrozařízení, i těch 

nejmenších, má nezanedbatelný pozitivní dopad na životní prostředí. Zpětný odběr a 

recyklace např. stovky mobilních telefonů uspoří tolik energie, kolik spotřebuje 

moderní úsporná lednice za více než 4,3 roku provozu. Díky recyklaci jednoho note-

booku dojde ke snížení spotřeby ropy, na kterou osobní automobil ujede téměř 100 

kilometrů, nebo dojde k úspoře 392 litrů pitné vody. Stejné množství je například 

spotřebováno při 30 cyklech myčky nádobí.  

 „Z Certifikátu Environmentálního vyúčtování společnosti ASEKOL vyplývá, že 

občané naší obce v loňském roce vytřídili 143 televizí, 59 monitorů a 2 049,30 kg 

drobných spotřebičů. Tím jsme uspořili 80,31 MWh elektřiny, 4 123,50 litrů ropy, 
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347,99 m
3
 vody a 2,94 tun primárních surovin. Navíc jsme snížili emise skleníkových 

plynů o 17,34 tun CO2 ekv., a produkci nebezpečných odpadů o 69,31 tun“. 

 Když si uvědomíme, že například osobní automobil vyprodukuje za rok provozu 

2 tuny skleníkových plynů a jedna čtyřčlenná domácnost průměrně ročně spotřebuje 

2,2 MWh elektrické energie, jsou to impozantní čísla. Proto si všichni, kteří zodpo-

vědně třídí a přispívají tak k ochraně životního prostředí, zaslouží obrovský dík. 
 

 

Místní akční skupina Za humnama podporuje místní výrobce  

Místní akční skupina (MAS) Za humnama v tomto roce realizuje další partnerský 

projekt z prostředků Programu rozvoje venkova MZe. Po projektech „Mladí hasiči 

– bezpečná budoucnost“ a „S divadly poznáváme naše regiony“ připravila ve 

spolupráci s MAS Vyškovsko (Společná cesta) a MAS Strážnicko projekt s ná-

zvem „Za tradicí moravského venkova“.  

Cílem projektu je zmapovat a propagovat místní výrobce. Při zmapování šikov-

ných řemeslníků pomáhaly děti ze základních škol a nejúspěšnější z nich se v úterý 

24. června a ve středu 25. června setkaly s dětmi z partnerských MAS v Křenovi-

cích u Slavkova.  

První den přijelo 35 dětí ze základních škol ve Strážnici, Vnorov a Hroznové 

Lhoty. Ve společenském sále v Křenovicích se setkaly s žáky křenovické školy a 

navzájem si představili svoje poznatky o výrobcích ze svých regionů. Ze Strážnic-

ka přijeli s ukázkami panenek ze šústí, slováckým ornamentem, s pracemi mistra 

řezbáře. Křenovické děti si připravily prezentace o místní cukrárně, soukromém 

zemědělci a kováři.  

Po ukončení prezentací následovala fyzická návštěva křenovické cukrárny u Bílků, 

která se chlubí značkou regionální potraviny. Poté exkurze pokračovala do Bučo-

vic, ke včelaři p. Sedláčkovi, který dovolil dětem vyzkoušet si odvíčkování pláství, 

medomed nebo si prohlédnout včely velmi zblízka. Odpoledne se uskutečnila 

prohlídka v dílně uměleckého kováře, p. Bartoška v Křenovicích. Děti nejvíc 

zaujala možnost vyrobit si vlastní hřebík, i když je to stálo nemnoho sil. Exkurze 

prvního dne vyvrcholila návštěvou slavkovského zámku. Druhý den děti ze Zá-

kladní školy v Dražovicích navštívily kromě cukrárny, kde si mohly vyrobit něco 

sladkého na památku z marcipánu, tak místní kravín, kde soukromě hospodaří 

manželé Drápalovi. Odpoledne děti čekala výrobna šperků ve Viničných Šumicích, 

odkud si spokojení návštěvníci odváželi drobné dárečky.  

Druhý cíl projektu, propagovat výrobce, se MAS Za humnama snažila naplnit 

uspořádáním jarmarku při příležitosti Dnů Slavkova a Svatourbanských hodů 

v sobotu 31. května. Prostor k představení svého umění dostal umělecký kovář 

z bučovických Kloboučků. Za velkého zájmu kolemjdoucích na počkání vykoval 

keltský nůž, květinu a jiné předměty. Velký úspěch mezi návštěvníky měly výrob-
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ky křenovické cukrárny, sýry, víno z Těšan nebo keramika z Kobylnic. Z partner-

ské místní akční skupiny Strážnicko přijeli s ochutnávkou pálenky, moštu i ukáz-

kou svébytného slováckého ornamentu nebo panenek ze šústí. K dobré náladě 

přispělo vystoupení folklórních souborů – Křenováčku z Křenovic, Orlíku z Pozo-

řic a Salajky z Dambořic.  

Na podzim se MAS Za humnama chystá vydat souborný přehledný katalog o 

místních výrobcích a jejich produktech, připravují se webové stránky. O vybraných 

řemeslech – košíkářství, včelařství, kovářství, aj. se natáčí výuková videa pro 

základní školy, pro uchování výrobních postupů a jako možný návod dětem, které 

se rozhodují o svém budoucím povolání, neboť by mělo stále platit, že: „Řemeslo 

má zlaté dno.“ 

Více na www.zahumnama.cz. 

Mgr. Hana Tomanová, manažerka MAS Za humnama 

 

Hamříková je opět v reprezentaci  
 

 Téměř vítězný návrat do mistrovských soutěží a do absolutní české špičky po 

téměř dvouleté pauze zaviněné zraněním zaznamenala moderní gymnastka Moravské 

Slavie Brno Nataly Hamříková. Několikanásobná mistryně republiky v mistrovské: 

třídě seniorek vybojovala na mistrovství republiky v Brně bronzovou medaili v kom-

pletním čtyřboji (obruč, míč, kužele, stuha). Šampionát byl současně nominací na 

nadcházející mistrovství světa v Turecku, kde i Hamříková bude reprezentovat Čes-

kou republiku. „Návrat do soutěží i nominace pro mě byly velkou výzvou. I když 

jsem si to nechtěla připustit, neuvěřitelně moc se na mně podepsala tréma, což se 

projevilo i na mém sobotním výkonu ve víceboji. Sice jsem se probojovala do všech 

finále, ale neprodala jsem, co jsem natrénovala. V neděli už jsem to byla zase já, stres 

ze mě spadl a už jsem se mohla soustředit jen na přesné provedení. Za své sestavy 

jsem ve finále od rozhodčích dostala vysoké body. Kdyby se moje nedělní body 

sečetly, měla bych ve víceboji jasné stříbro, ale na kdyby se bohužel nehraje“, rado-

vala se i z bronzu závodnice z Křenovic. V nedělních finálových cvičeních s jednotli-

vým náčiním pak Hamříkova přidala do své medailové sbírky jednu stříbrnou a tři 

bronzové medaile. „Největší radost jsem měla ze svého provedení v obruči, kterou 

jsem zajela bez sebemenší chybky. Od zlata mě dělilo pouhých pět tisícin, to mě 

mrzelo. Ale celkově jsem spokojená. Kvůli sobě, že se mně ta dřina od zranění až na 

vrchol vyplatila, a také kvůli fanouškům, kteří mně fandili,“ dodala staronová repre-

zentantka. 

Vyškovské noviny, Zdeněk Vlach  
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